
 

Zápis č. 18 

ze schůze výboru ČBF, která se konala dne 9.10. 2023  

Přítomni:  M. Jansta, P. Vrážel, P. Čeněk, I. Lukš, J. Kadlec, T. Kotrč, J. Welsch, Z. Bříza, M. Šob, P. 

Sušer – místopředseda DOR, P. Drobný – DOR, M. Konečný – GS  

Hosté: R. Šnábl, P. Benda 

 
18.1. 11.5.8. T. Kotrč navrhl výboru udělat revizi dokumentů na sekretariátě ČBF 

  Výbor návrh odsouhlasil a pověřil Z. Břízu realizací 
 6.4. 2023. Úkol udělat revizi dokumentů na sekretariátě ČBF trvá 
 2.5. 2023 Z. Bříza informoval o průběžném stavu revize.  
  Výbor zprávu přijal 
 12.6. 2023 Kontrola dalších dokumentů trvá. Úkol nutno uzavřít do 31.8. 2023 
 14.8. 2023 Z. Bříza informoval o průběžném stavu kontroly. Stejně tak P. Sušer 
informoval o kontrole DOR. Výsledky této kontroly se zpracovávají. 
  Výbor zprávu přijal 
 11.9. 2023. Úkol udělat revizi dokumentů na sekretariátě ČBF trvá 
 9.10. 2023. Úkol udělat revizi dokumentů na sekretariátě ČBF trvá. Bude nadále 
řešeno i ve spolupráci s M. Šobem 
 
 15.7.4. J. Welsch vznesl požadavek na vyjasnění pravomocí a odpovědností při kolizi 
nominaci hráčů do reprezentačních výběrů 5x5 a 3x3 a nalezení kompetentní osoby 
k propojení sportovního úseku federace a basketbalu 3x3.  
   Úkolem byl pověřen M. Konečný 
  14.8. 2023. Bod spojen s bodem 16.10.6. v položce „Různé“  
  11.9. 2023. GS byl pověřen předložením strategie basketbalu 3x3 včetně životopisu 
navrhovaného koordinátora 3x3. 
  9.10. 2023. GS předložil návrh strategie basketbalu 3x3 v roce 2024, včetně 
personálního složení navrhovaných pozic.  
   Výbor návrh přijal a po diskuzi byl zvolen P. Čeněk jako zástupce basketbalu 
3x3 ve Výboru s tím, že jeho pracovní náplň bude upřesněna na dalších jednání 
výboru. Další kroky, které navrhuje GS, budou dále diskutovány a Výbor se k nim vrátí 
na svém příštím jednání.    
 
15.7.9. Výbor pověřil J. Kadlece, T. Kotrče a I. Lukše vypracováním návrhu dlouhodobé 
koncepce soutěží NBL a ŽBL 
  14.8. 2023 I. Lukš informoval o průběhu tvorby koncepce.  
   Výbor zprávu přijal 
J. Kadlec požádal Výbor o vytvoření pracovní skupiny, která připraví koncepci spolupráce 
a komunikace mezi manažery reprezentačních družstev. 
   Výbor žádosti vyhověl a pověřil J. Kadlece vytvořením pracovní skupiny a 
navrhované koncepce. 
   
 



 

11.9. 2023 J. Kadlec informoval o průběhu tvorby materiálu a k diskuzi předložil 
pracovní verzi zaměřenou primárně na ženskou složku.  Materiály NBL a ŽBL se ještě 
tvoří. 
   Výbor zprávu přijal 
  9.10. 2023 J. Kadlec představil dokument „Návrh změn - organizace ženské složky 
ČBF“ a vysvětlil záměry a filozofii předloženého dokumentu.  
   Výbor prodiskutoval všechny body dokumentu a k závěru se vrátí na svém 
příštím jednání 
 
16.10.1. Z. Bříza navrhl vytvořit pravidla pro odměnu souběhu funkcí v rámci ČBF 
  Výbor pověřil Z. Břízu a I. Lukše vytvořením těchto pravidel 
 11.9. 2023. Úkol vytvořit pravidla pro odměnu souběhu funkcí v rámci ČBF trvá 
 9.10. 2023. I. Lukš informoval, že návrhy přednese na příštím jednání Výboru. 
  Úkol vytvořit pravidla pro odměnu souběhu funkcí v rámci ČBF trvá 
 
16.10.3. M. Konečný informoval o zájmu ze strany FIBA 3x3 o prodloužení smlouvy na 
pořadatelství WT a WS.  
  Výbor odložil projednání tohoto bodu na příští jednání. 
 9.10. 2023. Odloženo na příští jednání Výboru ve spojitost s návrhem strategie 
basketbalu 3x3 v roce 2024. Dále byl GS pověřen vytvořením porovnání finanční 
náročnosti WT vs. Chalenger 
 
16.10.6. GS informoval Výbor o aktuální situaci RD žen 3x3 v polovině odehrané sezóny. 
  Výbor pozval na své příští jednání R. Šnábla – trenéra žen 3x3  
 11.9. 2023. Z časových důvodů neprojednáno, R. Šnábl je pozván na příští jednání 
 9.10. 2023. R. Šnábl podal informace o fungování ženské složky basketbalu 3x3 a 
zhodnotil výsledky uplynulé sezóny.  
  Výbor zprávu přijal 
 
16.10.14. M. Matoulek jménem lékařské komise požádal sekretariát a předložení 

seznamu doktorů a fyzioterapeutů u RD ČBF. 
  Výbor uložil sekretariátu, aby uvedený seznam zpracoval a předložil 
 11.9. 2023. Z důvodu nepřítomnosti M. Matoulka odloženo na příští jednání 
 9.10. 2023. M. Matoulek informoval o svém záměru, vzhledem k nedostatečnému 
seznamu kontaktů je projekt stále rozpracován. 
  Výbor zprávu přijal a apeloval na sekretariát, aby neprodleně předložil 
chybějící údaje. 
 

17.4. Schválení sboru komisařů 
   Výbor předložený seznam schválil. 

 9.10. 2023. Výbor dne 22.9.2023 schválil formou per rollam skupinu komisařů kteří 
opožděně dodělali zkoušky komisařů, na dnešní schůzi Výbor schválil ještě další dva 
komisaře a tím jsou všichni komisaři, kteří přistoupili ke zkouškám schváleni pro 
sezónu 2023/2024.  

 
 



 

17.5. 2023. Složení sboru rozhodčích NBL a ŽBL pro sezónu 2023/2024 
P. Vrážel, informoval o sboru rozhodčích pro nadcházející sezónu s tím, že z termínových 
důvodu bude nutné ještě schválit jednu skupinu rozhodčích prostřednictvím hlasování 
per rollam. 

   Výbor zprávu přijal a s hlasováním per rollam souhlasí 
 9.10. 2023. Výbor schválil hlasováním per rollam dne 27.9.2023 doplněné seznamy 

rozhodčích, kteří jsou způsobilí rozhodovat utkání ČBF v sezóně 2023/2024.  
 

17.7.2. GS předložil návrh NaBaMu na kandidáty do síně slávy. 
  Výbor projednání odložil na příští jednání 
 9.10. 2023. Výbor návrhu NaMaBu nevyhověl 
 

18.2  Vyhodnocení RD mužů 2023 
   Odloženo na příští jednání 
 
18.3. Vyhodnocení RD mládež 2023 
   Odloženo na příští jednání 

 
18.4.  Různé 

18.4.1. Výbor na svém předchozím jednání 11.9. schválil dílčí změny ve statut AŽLK, 

kterými jsou:  Změna označení Guvernér na Předseda a zvýšení počtu členů 

Exekutivy AŽLK z 3 na 4 a uložil Exekutivě AŽLK zapracovat komplexní revizi  

Statutu AŽLK. J. Kadlec informoval, že návrh revidovaného Statutu AŽLK je 

v přípravě a bude jej schvalovat členská schůze AŽLK dne 9. 11. 2023. Následně 

bude revidovaný Statutu AŽLK předložen Výboru ČBF.  

 
 18.4.2. J. Welsch prezentoval návrh na úpravu systému STP po uplynutí 4 letého cyklu na 

období 2023-2027. 
   Výbor návrh diskutoval a diskuze bude pokračovat i na příštím jednání. 
 18.4.3. Výbor přijal klub Ďáblíci Prosek z.s. za člena ČBF 
 18.4.4. GS informoval členy Výboru o projektu FIBA SWICH - safety tools a o krocích, 

které ČBF v rámci projektu podniká. 
   Výbor projekt schválil a vznikající dokumenty podpořil. 
 18.4.5. Výbor v souladu s přestupním řádem čl. 1 ods.IX vyhověl žádosti o mimořádné 

hostování hráčky NK.  
 18.4.6. Výbor zamítl žádost o mimořádný přestup hráčů klubu BK Snakes Ostrava.  
 
 
 

 
Příští schůze Výboru se uskuteční 13.11. v 10:00 v kancelářích ČBF, Voctářova 5  
 
 
Zapsal: M. Konečný      Schválil: Výbor ČBF 


